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Åpen halvtime 
 
• Sissel Mantor, (styret i Bekkelaget seniorsenter) til bydelsdirektørens forslag til     
            budsjettjustering BU-sak 42/05 
• Ellinor Østen tok ordet til samme sak 42/05 
• Jorun Malmberg, tok ordet til sak 42/05 
• Tomas Hammer, (leder av Nordstrand eldresenter) tok ordet til sak 42/05 
• Hjalgrim Nielsen (styreleder Simensbråten/Ekeberg seniorsenter) protesterte mot  

opphør av driftsstøtte til senteret. 
• Eldbjørg Vogt, (Leder av Bekkelaget eldresenter) tok også opp budsjettkuttet. 
• Karing Lindseth, tok ordet til sak 42/05 
• Sigmund Kolsrud, tok opp Bekkelaget seniorsenter og nedleggelse av dette. 
• Knut Vestby, tok ordet til sak 42/05 
• Svein Løcken, (demensforeningen i Nordstrand) tok ordet til nedleggelse av  

Bekkelaget seniorsenter. 
• Mary Johnsen,(Kystalen seniorsenter) tok ordet til sak 42/05 
• Helge Amundsen (Bekkelaget seniorsnter) tok ordet i sak 42/05 
• Jon Sjursen, tok ordet i sak 42/05 
• Jan Andersen, (Bekkelaget)  tok opp en sak vedrørende Dovresvingen 27. Saken har   

tidligere vært behandlet i bydel Ekeberg/Bekkelaget. 
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Sak 30 /05  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innstilling ble godkjent. 
 
Sakskart ble godkjent med følgende endring: 
Erik Telnes (SV) foreslo å behandle sak 42/05 som første sak. 
 
Bydelsdirektøren opplyste at sak 49/05 ikke er til orientering, men er til behandling. 
 

Sak 31 /05  Godkjenning av BU-protokoll 27012005 
 
Protokollen ble enstemmig godkjent. 
 
 

Sak 32 /05  Protokoller til orientering 
 
Protokollene ble tatt til orientering. 
 
 

Sak 33 /05  Oppnevning av vikar for Sara Ruud (V) i BMS og BUK 
komiteen 
  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Som ny representant for Sara S. Ruud (V) i komité for byutvikling, miljø og samferdsel 
oppnevnes Anna Buverud, Holtveien 30, 1177 Oslo 

2. Som ny vararepresentant for Sara S. Ruud (V) i komite for barn, ungdom og kultur 
oppnevnes  Anna Buverud, Holtveien 30, 1177 Oslo 

 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

Sak 34 /05  Serviceruter i Bydel Nordstrand 
  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Forslag om frivillig komité 
Bydelsutvalget ønsker av ressursmessige hensyn å ivareta saken gjennom eksisterende råd, 
komiteer og utvalg. Saken legges også ut til offentlig gjennomsyn. Med bakgrunn i de 
foreliggende forslagene finner bydelsutvalget det hensiktsmessig å be AS Oslo Sporveier 
foreta de nødvendige vurderingene i forhold til om det er grunnlag for å forlenge/utvide 
servicebusstilbudet. Så snart dette foreligger vil det bli tatt stilling til videre behandling og 
oppfølging av saken. 
 
Dette er ikke til hinder for frivillige initiativ. 
 
Bydelsutvalget gjør oppmerksom på at protokollene fra eksisterende råd, komiteer blir lagt 
frem for bydelsutvalget. 
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2. Bydelsutvalget anmoder AS Oslo Sporveier om å vurdere forlengelse/utvidelse av 
servicebuss tilbudet. Dette med bakgrunn i vedlagte brev, samt følgende momenter: 
 

Muligheter ved en forlengelse/utvidelse av servicebusstilbudet 
• Økt tilgjengelighet for alle grupper av befolkningen til områdets servicetilbud, 

herunder kommunale og statlige tjenester.  
• Enkelte områder av bydelen er lite tilrettelagt for å nyttegjøre seg av kollektive 

løsninger og mangler effektiv forbindelse til bydelens sentrale funksjoner. 
• Mindre bruk av privatbil med dertil økt kollektivandel. 
• Miljøgevinst – mindre svevestøv, forurensning fra eksos og støy. 
• Færre trafikkfarlige situasjoner i området rundt Midtåsen sykehjem, der Nordstrand 

barneskole og Nordstrand videregående skole ligger. Dette gjelder også bydelen for 
øvrig. 

• Forslagene vil kunne skape grunnlag for en økonomisk forsvarlig drift av rutetilbudet 
 - tilstrekkelig antall reisende. 

• Mange reisende i sommerhalvåret til strendene  i området som fra før opplever stor 
trafikkbelastning på denne tiden av året. Dette kan bidra til å subsidiere driften i 
vinterhalvåret. 
Forhold som også bes avklart: 

• Foreligger det grunnlag for å forlenge/utvide servicebuss tilbudet? 
• Eksisterer det kollektivtilbud i området. Hvordan er oppslutningen om dette? 
• Har AS Oslo Sporveier tilgjengelige menneskelige, materielle og økonomiske 

ressurser til å foreta en utvidelse/forlengelse av tilbudet. 
• Er det mulighet for å etablere prøveordning(er) som et ledd i en behovavklaring og 

videreutvikling av servicebuss tilbudet. 
 
Med utgangspunkt i disse momentene og forslagene fra Selskapet for Ljans Vel og Karsten 
Ødbehr anmoder bydelsutvalget AS Oslo Sporveier om å foreta de nødvendige vurderinger 
for å avklare mulig forlengelse av servicebuss tilbudet/utvide det. Områder som ikke fremgår 
av de to forslagene bør tas med i dette arbeidet. For eksempel Ormsund.   
 
Lennart Wicksell (SV) fremmet forslag om et nytt punkt: 
Muligheten for en bussrute som kan hjelpe ungdomsskole elever, som bor rundt Mosseveien 
til en mulighet for offentlig kommunikasjon til ungdomsskolen.  
 
Sigbjørn Odden (H) ønsket fremmet følgende forslag til et nytt punkt:  
Vil at kveldsrutene kunne øke tilgjengelighet for ungdom til bydelens fritidsklubb på Lambertseter, 
eventuelt andre ungdoms fritidstilbud på kveldstid. 
 
Eldrerådet slutter seg til bydelsdirektørens forslag med følgende tilleggspunkter: 

• Det må utvikles et tilfredsstillende kommunikasjonsnett internt i bydelen slik at også 
ytterpunktene får tilknytningen til offentlige knutepunkter 

• Hvis Oslo Sporveien ikke ønsker å oppfylle dette, bør andre transportselskaper gis 
mulighet for å dekke dette behovet. 

 
 
Bydelsdirektørens forslag med tillegg av Lennart Wicksell (SV), Sigbjørn Odden (H) og 
Eldrerådets tilleggspunkter ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
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1. Forslag om frivillig komité 
Bydelsutvalget ønsker av ressursmessige hensyn å ivareta saken gjennom eksisterende råd, 
komiteer og utvalg. Saken legges også ut til offentlig gjennomsyn. Med bakgrunn i de 
foreliggende forslagene finner bydelsutvalget det hensiktsmessig å be AS Oslo Sporveier 
foreta de nødvendige vurderingene i forhold til om det er grunnlag for å forlenge/utvide 
servicebusstilbudet. Så snart dette foreligger vil det bli tatt stilling til videre behandling og 
oppfølging av saken. 
 
Dette er ikke til hinder for frivillige initiativ. 
 
Bydelsutvalget gjør oppmerksom på at protokollene fra eksisterende råd, komiteer blir lagt 
frem for bydelsutvalget. 

 
2. Bydelsutvalget anmoder AS Oslo Sporveier om å vurdere forlengelse/utvidelse av 
servicebuss tilbudet. Dette med bakgrunn i vedlagte brev, samt følgende momenter: 
 
 

Muligheter ved en forlengelse/utvidelse av servicebusstilbudet 
• Økt tilgjengelighet for alle grupper av befolkningen til områdets servicetilbud, 

herunder kommunale og statlige tjenester.  
• Enkelte områder av bydelen er lite tilrettelagt for å nyttegjøre seg av kollektive 

løsninger og mangler effektiv forbindelse til bydelens sentrale funksjoner. 
• Mindre bruk av privatbil med dertil økt kollektivandel. 
• Miljøgevinst – mindre svevestøv, forurensning fra eksos og støy. 
• Færre trafikkfarlige situasjoner i området rundt Midtåsen sykehjem, der Nordstrand 

barneskole og Nordstrand videregående skole ligger. Dette gjelder også bydelen for 
øvrig. 

• Forslagene vil kunne skape grunnlag for en økonomisk forsvarlig drift av rutetilbudet 
 - tilstrekkelig antall reisende. 

• Mange reisende i sommerhalvåret til strendene  i området som fra før opplever stor 
trafikkbelastning på denne tiden av året. Dette kan bidra til å subsidiere driften i 
vinterhalvåret. 
Forhold som også bes avklart: 

• Foreligger det grunnlag for å forlenge/utvide servicebuss tilbudet? 
• Eksisterer det kollektivtilbud i området. Hvordan er oppslutningen om dette? 
• Har AS Oslo Sporveier tilgjengelige menneskelige, materielle og økonomiske 

ressurser til å foreta en utvidelse/forlengelse av tilbudet. 
• Er det mulighet for å etablere prøveordning(er) som et ledd i en behovavklaring og 

videreutvikling av servicebuss tilbudet. 
• Det må utvikles et tilfredsstillende kommunikasjonsnett internt i bydelen slik at også 

ytterpunktene får tilknytningen til offentlige knutepunkter 
• Hvis Oslo Sporveien ikke ønsker å oppfylle dette, bør andre transportselskaper gis 

mulighet for å dekke dette behovet. 
 

3.Muligheten for en bussrute som kan hjelpe ungdomsskole elever, som bor rundt Mosseveien 
til en mulighet for offentlig kommunikasjon til ungdomsskolen.  
 
4.Vil at kveldsrute kunne øke tilgjengelighet for ungdom til bydelens fritidsklubb på Lambertseter, 
eventuelt andre ungdoms fritidstilbud på kveldstid. 
 
Med utgangspunkt i disse momentene og forslagene fra Selskapet for Ljans Vel og Karsten 
Ødbehr anmoder bydelsutvalget AS Oslo Sporveier om å foreta de nødvendige vurderinger 
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for å avklare mulig forlengelse av servicebuss tilbudet/utvide det. Områder som ikke fremgår 
av de to forslagene bør tas med i dette arbeidet. For eksempel Ormsund.   
 

Sak 35 /05  Omregulering av garasjebygg i Nordstrandsveien 17 - 
Gnr 182 bnr 1094 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Administrasjonens vurderinger/merknader oversendes forslagstiller som uttalelse til det 
foreliggende varselet om omregulering av garasjebygg i Nordstrandveien 17, gnr. 182 bnr. 
1094. 
 
Ingvald Bore (H) fremmet følgene tillegg: 
Bydelsutvalget gir leder for BMS komiteen fullmakt til å utarbeide uttalelse sammen med 
sekretæren og Frank Hagen. 
 
Bydelsdirektørens forslaget med tillegg av Ingvald Bore (H) forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
  

Sak 36 /05  Vannstanden på Ekebergsletta 
 
Komite for byutvikling, miljø og samferdsel fremmet følgende forslag: 
 
Feste og leieavtale 
BMS-komiteen anbefaler Bydelsutvalget å ikke ta stilling til hvem som eventuelt skal drifte en 
framtidig ride- og husdyrpark på Ekeberg. BMS-komiteen ønsker at Oslo kommune foretar 
vurderinger i forhold til nåværende drift, avklaring i forhold til fremtidig bruk av området, 
utarbeidelse av kriterier for en fremtidig feste og leieavtale, vurdering av andre driftsformer 
med mer. 
 
BMS-komiteen ser imidlertid behovet til nåværende drifter for at saken blir avklart så snart 
som mulig, ikke minst på grunn av varsler om mulige skader på anlegget som skyldes mye 
overvann  i området, og med der påfølgende store utgifter til istandsetting.  
 
Vann- og avløpsforhold med mer 
BMS-komiteen anmoder dessuten bydelsutvalget om å rette en henvendelse til Friluftsetaten 
som har forvaltningsansvaret for Ekebergområdet i forbindelse med at det synes å være flere 
problematiske forhold knyttet til overvann, drenasje og vann- og avløpsforhold. Bydelen 
etterlyse også framdriften i forhold til det forestående arbeidet med en reguleringsplan for 
området. Jfr. Byrådssak 358/03, samferdsels- og miljøkomiteens innstilling i møte 14.01.2004, 
sak 8 og bystyrets vedtak i møte 11.02.2004, sak 20. 
 
Reguleringsplanen er tidligere varslet igangsatt i løpet av 2005. 
Bydelen ønsker å delta i planarbeid som berører forvaltningen av Ekebergsletta, herunder 
bygninger, tildeling av fremtidige feste og leieavtaler, fornminner, med mer.  
 
Det vises til saksframstillingen i denne saken, som følger oversendelsen.  
Uttalelsen sendes  E.K.T rideksole og husdyrpark, Friluftsetaten og Vann- og  avløpsetaten. 
Kopi sendes bytyrets sekretariat og byantikvaren. 
 
Komite for byutvikling, miljø og samferdsels forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 37 /05  Opparbeidelse av gangsti mellom Breidablikkveien og 
Nordstrandveien 
 
Komite for byutvikling, miljø og samferdsel fremmet følgende forslag: 
 
I forbindelse med ønske om opparbeidelse av gangsti mellom Breidablikkveien og 
Nordstrandveien har bydelen bedt kommunen sentralt om en avklaring på forvaltningsansvaret 
for en slik realisering. 
Byutviklingskomiteens arbeidsutvalg har behandlet saken og oversendt denne til 
byrådsavdelingen for miljø og samferdsel. 
Byrådsavdelingen har kommet til at dette forvaltingsansvaret ligger til bydelen. 
 
BMS-komiteen anbefaler bydelsutvalget om at bydelen opprettholder intensjonen om å 
videreføre og ferdiggjøre den påbegynte gangstien mellom Breidablikkveien og 
Nordstrandveien 
 
I tilfelle BU ønsker å videreføre dette arbeidet, anbefaler BMS-komiteen at bydelen tar 
kontakt med byrådet for å avklare videre saksgang og framgangsmetoder med tanke på 
hvordan en kan gå fram ved ervervelse gjennom ekspropriasjon av grunn for opparbeidelse, 
samt framgangsmåten når det gjelder å søke om investeringsmidler til dette. 
Disse spørsmålene synes uavklarte, det har ikke vært vanlig at bydelene har hatt slike 
oppgaver tidligere, men dette har nå blitt en konsekvens av at bydelene har fått overført slikt 
forvaltningsansvar, i dette tilfelle for å ferdiggjøre og opparbeide en gangsti. 
 
 Komite for byutvikling, miljø og samferdsels forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Sak 38 /05  Cecilie Thoresens vei - fartsdempere fartsgrense 40 km/t 
og gangfelt 
 
Komite for byutvikling, miljø og samferdsel fremmet følgende forslag: 
 
BMS-komiteen er ikke fornøyd med det svaret som Samferdselsetaten har lagt fram, verken 
når det gjelder opparbeidelse av gangfelt og fastsetting av fartsgrense. BMS-komiteen ønsker 
fortsatt en slik opparbeidelse og en ny regulering av fartsgrensen for hele veistrekningen. 
BMS-komiteen anmoder derfor administrasjonen om å undersøke hvilken adgang bydelen har 
til å klage eller bringe denne saken inn for ansvarlig byråd til videre behandling, eventuelt 
også til bystyret. 
 
BMS-komiteen ønsker samtidig å få til en bedre dialog med Samferdseletaten, og anmoder 
derfor administrasjonen om å invitere en eller flere personer som har adgang til å kunne 
uttale seg på vegne av etaten i slike spørsmål som er berørt i denne saken til neste komitemøte 
i april, eventuelt et senere komitemøte i løpet av våren. 
  
Komite for byutvikling, miljø og samferdsels forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 39 /05  Søknad om utfylling med forurensende masser i 
Sjursøybukta 
  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget støtter administrasjonens merknader til den foreliggende søknaden.Disse 
oversendes Fylkesmannen som uttalelse. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

Sak 40 /05  Evaluering av kriteriesystemet - FO1 helse, og sosial og 
nærmiljø og FO2 oppvekst 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
Bydelsutvalg  Nordstrand slutter seg til de foreslåtte endringer i kriteriesystemet 
funksjonsområdene Fo1: Helse, sosial og nærmiljø og FO 2: Oppvekst. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Sak 41 /05  Årsmelding 2004 - Bydel Nordstrand 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til årsmelding for 2004 fra Bydel 
Nordstrand.  
 
Svein Erik Aldal (FrP) fremmet følgende forslag: 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til årsmeldning for 2004 fra bydel Nordstrand 
med følgende bemerkning: 
Under kap. 2.11.1 i rapporten påpekes at opplegg for avviksrapportering og prognosearbeid har vært 
mangelfult i 2004. Bydelsutvalget er av den oppfatning at dette er en relativt svak kritikk av 
situasjonen slik bydelutvalget har oppfattet den. 
 
 Svein Erik Aldal (FrP) forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Sak 42 /05  Budsjettjustering 1/2005 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
1. Driftsavtalen med Bekkelaget seniorsenter sies opp med opphør fra 1.juli 2005. 

 
2. Driftstilskudd til særskilt stilling ved Nordstrand eldresenter for forebyggende 

hjemmebesøk/ matombringing for eldre over 75 år opphører fra 1. juli 2005. 
 

3. Bydelsutvalget forutsetter at det fra og med 1.april 2005 innføres brukerbetaling for å 
delta på eldresentrenes aktiviteter. Driftstilskuddene blir redusert ut fra en forutsetning om 
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en årlig avgift på kr 300, eventuelt en avgift per aktivitet på kr 20.  
 
Det anslås et samlet inntekt for eldresentrene på kr 850 000. Bydelsdirektøren gir fullmakt 
til å fordele inntektskravet mellom eldresentrene. 

 
4. Bevilgning til bydelens senior-/eldresentre endres slik i forhold til årsbudsjettet: 

• Nordstrand eldresenter reduseres med    kr 200 000 
• Bekkelaget seniorsenter reduseres med    kr 450 000 

 
5. Statstilskudd til psykisk helsearbeid i 2005 bør i så stor utstrekning som mulig benyttes til 

å dekke utgifter til kjøp av plasser/etablering av nye botilbud til mennesker med psykiske 
lidelser 

 
6. Bydelsutvalget tar til etterretning at det midlertidig gjenopprettes tosengs rom i bydelens 

sykehjem som alternativ til kjøp av venteplasser i andre bydeler/kommuner for kortere 
opphold, samt at aldershjemsplasser ved Nordseterhjemmet ved ledighet omgjøres til 
sykehjemsplasser. 

 
7. Oppgaver innenfor økonomifunksjonen, controllervirksomhet, regnskap og IKT skilles ut 

som egen avdeling fra 03.03.2005 
 
8. Det opprettes ny hel stilling som økonomisjef fra 03.03.2005. Det opprettes ny hel stilling 

som økonomikonsulent fra 03.03.2005. Fra samme tidspunkt inndras hel stilling som 
lønnskonsulent. 

 
9. Det foretas slik budsjettjustering: 

1. Kostnadssted 73022 Private eldresentre - reduseres med kr     650 000 
2. Kostnadssted 73227 Krystallen seniorsenter - reduseres med  kr     850 000 

(inntektskrav til senere fordeling på alle eldresentre) 
3. Kostnadssted 72952 Avd. for interne støttefunksjoner - økes med kr     400 000 
4. Kostnadssted 72958 Bydel Nordstrand felles - økes med  kr  1 000 000 
5. Kostnadssted 73043 Overtallige arbeidstakere – økes med         kr     100 000 

  
Saldo 0 
 

10. Bydelsdirektøren kommer tilbake til sak vedrørende inndekking av resterende 
salderingsgap på om lag 36 mill. kroner, hvorav 22 mill. kroner er fremført merforbruk fra 
2003 og 2004. 

 
Bydelsdirektørens forslag  punkt 5, 7, 8 og 10 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Erik Telnes (SV) fremmet følgende forslag: 
1.   Bydelsutvalget kan ikke se noen mulighet til lå redusere bydelens virksomhet på en 

slik måte at bydelen skal kunne redusere virksomheten tilsvarende 70 millioner kroner 
i 2005.  

2. Bydelens virksomhet tåler ikke ytterligere kutt, og bydelsutvalget kan ikke se at 
bydelen kan drives forsvarlig med de rammer som bydelen vil sitte igjen med om slike 
kutt blir vedtatt: Særlig vil dette gå ut over forebyggende tiltak for barn, ungdom og 
eldre og de frivillige virksomhetene. Slike kutt vil dessuten svekke bydelens øvrige 
tjenester dramatisk. 
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3. Bydelsutvalget er av den oppfatning at den situasjonen bydelen har kommet i 
hovedsakelig ikke skyldes uansvarlighet eller et kunstig, for høyt aktivitesnivå, selv 
om det i administrasjonen er avdekket mangelfulle regnskapsrutiner. Bydelsutvalget er 
videre av den oppfatning at bydelens befolkning ikke skal ta støyten for dette. 

4. Bydelsutvalget ber derfor om at bydelens økonomi blir rettet opp på en slik måte at 
bydelens tjenesteapparat ikke fullstendig raseres ved at bydelens rammer for 2005 blir 
tilført ytterligere midler slik at en kan komme opp på et akseptabelt nivå. Dette må 
gjøres gjennom et tilføring av friske midler fra bykassa. 

5. Bydelsutvalget ønsker en tett, regnskapsmessig oppfølgning av bydelen i 2005 slik at 
en  i framtiden unngår å komme i en slik situasjon som bydelen har kommet opp i nå. 

6. Bydelsutvalget forventer at kriteriesystemet gjennomgås sentralt for å avdekke hvorfor 
systemet ikke gir bydel Nordstrand den uttelling som bydelen ser på som forsvarlig for 
å drive bydelen. 

 
 
Erik Telnes (SV) forslag fikk 5 stemmer ( 3 SV, 1 V, 1 KrF) mot 10 stemmer ( 4 A, 3 H, 3 
FrP) og falt. 
 
 
 
H, KrF og V fremmet følgende endring i bydeldirektørens forslag: 
1. Bydelsutvalget ber bystyret om at 5%-regelen gjøres gjeldende for behandlingen av 
bydelens underskudd i 2004. 
2. Bydelen søker om å få dekke inn underskuddet etter at 5%regelen har vært anvendt 
over tre år. 
3. Det fremtidige samarbeidet mellom bydel Nordstrand og eldre-/seniorsentrene i 
bydelen baseres på et grunntilskudd til hvert senter. Grunntilskuddet skal dekke husleie og to 
stillinger ved hvert senter unntatt Bekkelaget seniorsenter. 
Ved Nordstrand eldresenter dekkes ytterligere en stilling til organisering av matombringing 
og lignende og forebyggende hjembesøk i hele bydelen. 
Ved Bekkelaget seniorsenter dekkes kun en stilling. Senteret leier sine lokaler direkte og 
organiserer selv og tar selv inntektene av utleie av lokalene.  
Hva som for øvrig trengs til drift og stillinger må sentrene skaffe seg ved brukerbetaling/ 
egenfinansiering. Det enkelte senter organiserer og krever selv inn brukerbetaling. 
Denne ordningen settes i verk fra 01.07.2005. 
Bydelen sier opp leieavtalen på lokalene til Bekkelaget seniorsenter, slik at senteret eventuelt 
kan inngå kontrakt direkte med utleier. 
 
I punkt 6 endres tosengs rom til flersengs rom. 
 
Punkt 9 endres i overensstemmelse med ovenstående. 
 
I punkt 10 erstattes teksten med følgende tekst: Bydelsdirektøren kommer tilbake til sak 
vedrørende budsjettjusteringer og tiltak for å sikre gjennomføringen av bydelsutvalgets 
balanserte budsjett for 2005. Bydelsdirektøren vil vier område hvor planlagt aktivitesnivå 
avviker mest fra realisert aktivitetsnivå i 20004, ekstra oppmerksomhet.  
  
 
H, KrF og V`s forslag fikk 6 stemmer ( 3 SV, 1 V, 1 H, 1 KrF) mot 9 stemmer ( 4 A, 3 
FrP, 2 H) og falt 
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Ulf Stigen (FrP) fremmet følgende forslag: 
Det foreslås følgende endringer i bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
 
Punktene 1-4 erstattes med: 
Det fremtidige samarbeidet mellom bydel Nordstrand og eldre-/seniorsentrene i bydelen skal 
baseres på et grunntilskudd til hvert senter. 
 
Støtten til alle fire eldresentre reduseres for 2005 med til sammen 1 300 000. Bydelen skal 
fordele resterende støtte til alle 4 sentre. 
I tillegg opphører særskilt driftstilskudd til stilling ved Nordstrand eldresenter for 
forebyggende hjemmebesøk/matombringing for eldre over 75 år fra 1. juli 2005.  
Totalt 200 000. 
 
Bydelen sier opp leieavtalen på lokalene til Bekkelaget seniorsenter, slik at senteret kan inngå 
kontrakt direkte med utleier. Seniorsenteret beholder selv inntektene fra utleie av lokalene.     
 
Hva som for øvrig trengs til drift og stillinger må sentrene skaffe seg ved brukerbetaling/egen- 
finansiering. Denne ordning settes i verk fra 1. juli 2005. 
 
I punkt 6 endres tosengsrom til flersengsrom. 
Punkt 9 endres i overrenstemmelse med  ovenstående. 
Nytt punkt 11: 
Bydelsutvalget forutsetter at 5 %-regelen gjøres gjeldende for behandlingen av bydelens 
underskudd i 2004. 
 
Bydelen søker om å få dekke inn underskuddet (etter at 5 %-regelen har vært anvendt) over 
tre år. 
 
FrPs forslag ble vedtatt med 10 stemmer ( 3 FrP, 3 H, 4 A) mot 5 stemmer ( 1 V, 1 KrF, 
3 SV)  
 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
1- 4.   Det fremtidige samarbeidet mellom bydel Nordstrand og eldre-/seniorsentrene i   
           bydelen skal baseres på et grunntilskudd til hvert senter. 
 
           Støtten til alle fire eldresentre reduseres for 2005 med til sammen 1 300 000. Bydelen          
           skal fordele resterende støtte til alle 4 sentre. 
           I tillegg opphører særskilt driftstilskudd til stilling ved Nordstrand eldresenter for         
           forebyggende hjemmebesøk/matombringing for eldre over 75 år fra 1. juli 2005.  
           Totalt 200 000. 
 

Bydelen sier opp leieavtalen på lokalene til Bekkelaget seniorsenter, slik at senteret     
kan inngå kontrakt direkte med utleier. Seniorsenteret beholder selv inntektene fra  
utleie av lokalene.     

 
           Hva som for øvrig trengs til drift og stillinger må sentrene skaffe seg ved bruker-     
           betaling /egenfinansiering. Denne ordning settes i verk fra 1. juli 2005. 
 
5.        Statstilskudd til psykisk helsearbeid i 2005 bør i så stor utstrekning som mulig         
           benyttes til å dekke utgifter til kjøp av plasser/etablering av nye botilbud til mennesker        
           med psykiske lidelser 
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6. Bydelsutvalget tar til etterretning at det midlertidig gjenopprettes flersengs rom i 

bydelens sykehjem som alternativ til kjøp av venteplasser i andre bydeler/kommuner 
for kortere opphold, samt at aldershjemsplasser ved Nordseterhjemmet ved ledighet 
omgjøres til sykehjemsplasser. 

 
7. Oppgaver innenfor økonomifunksjonen, controllervirksomhet, regnskap og IKT skilles 

ut  som egen avdeling fra 03.03.2005 
8. Det opprettes ny hel stilling som økonomisjef fra 03.03.2005. Det opprettes ny hel 

stilling som økonomikonsulent fra 03.03.2005. Fra samme tidspunkt inndras hel 
stilling som lønnskonsulent. 

 
9. Endres i overensstemmelse med ovenstående. 
 
10.       Bydelsdirektøren kommer tilbake til sak vedrørende inndekking av resterende     

salderingsgap på om lag 36 mill. kroner, hvorav 22 mill. kroner er fremført merforbruk 
fra      2003 og 2004. 

 
11. Bydelsutvalget forutsetter at 5 %-regelen gjøres gjeldende for behandlingen av 

bydelens underskudd i 2004. 
 
Bydelen søker om å få dekke inn underskuddet (etter at 5 %-regelen har vært anvendt) over 
tre år. 
 
 

Sak 43 /05  Bydelsutvalgenes høringsuttalelser i bevillingssaker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
Bydelsutvalget mener at dagens praksis skal videreføres, dvs. at bydelsdirektøren innstiller til 
politiske komiteer og utvalg.  I saker der høringsfristen oversittes i urimelig lang tid delegeres 
vedtaksmyndigheten til arbeidsutvalget eller komite for byutvikling, miljø og samferdsel.  
 
Bydelsutvalget vil oppfordre Næringsetaten til å sende søknadene foreløpig pr. e-post for å 
spare noe tid i saksbehandlingen.  
 
Erling Kvernevik (V) fremmet følgende forslag: 
Bevillingssaker bør behandles i helse- og sosialkomiteen.  
 
Erling Kvernevik`s (V) forslag fikk 6 stemmer (1 V, 1 KrF, 2 SV, 1 H, 1 FrP) mot 9 stemmer 
(2 H, 1 SV, 2 FrP, 4 A) og falt. 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget mener at dagens praksis skal videreføres, dvs. at bydelsdirektøren innstiller til 
politiske komiteer og utvalg.  I saker der høringsfristen oversittes i urimelig lang tid delegeres 
vedtaksmyndigheten til arbeidsutvalget eller komite for byutvikling, miljø og samferdsel.  
 
Bydelsutvalget vil oppfordre Næringsetaten til å sende søknadene foreløpig pr. e-post for å 
spare noe tid i saksbehandlingen.  
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Sak 44 /05  Lovlighetsklage - budsjettkonferanse i bydel Nordstrand 
- Fyllkesmannens vurdering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble tatt til orientering. 
 
 

Sak 45 /05  Årsstatistikk 2004 - Bydel Nordstrand 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsstatistikk 2004  for Bydel Nordstrand  til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble tatt til orientering. 
 

Sak 46 /05  Regnskap 2004 for bydel Nordstrand 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens  redegjørelse om regnskap 2004 til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble tatt til orientering. 
 

Sak 47 /05  Brukertilfredshet blant sykehjemsbeboere i Oslo og i 
Bydel Nordstrand høsten 2004 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
Saken om brukertilfredshet blant sykehjemsbeboere i Oslo og i Bydel Nordstrand, høst 2004 tas til 
orientering. 
 
 Bydelsdirektørens forslag ble tatt til orientering. 
 

Sak 48 /05  Nordstrand eldreråd - Årsmelding 2004 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapport fra Nordstrand eldreråd til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble tatt til orientering. 
 

Sak 49 /05  Månedsrapport økonomi og tjenesteproduksjon - forslag 
til mal 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
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1. Bydelsutvalget godkjenner fremlagte mal for månedsrapportering av økonomi og 
tjenesteproduksjon  
 

2. Malen tas opp til ny vurdering etter statusrapport for første halvår 2005. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.  
 

Sak 50 /05  Statistikk hjemmetjenester januar 2005 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken legges fram for bydelsutvalget til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble tatt til orientering. 
 

Sak 51 /05  Månedsstatstikk brukervalg - januar 2005 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken legges fram for Bydelsutvalget til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble tatt til orientering. 
 
 

Sak 52 /05  Månedsstatistikk - bruk av sykehjemsplasser og 
venteliste januar 2005 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken legges fram for Bydelsutvalget til orientering. 
 
 Bydelsdirektørens forslag ble tatt til orientering. 
 
 
Møtet ble hevet kl. 22:30 
 
 
Oslo, 7. mars 2005 
 
 
Ulf Stigen (FrP) 
leder av bydelsutvalget 


